
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 26.04.2021 
 

Mødedato 

26.04.2021 

 

Mødested/lokale 

TEAMS 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Majbritt Skov Christensen, Torben Steenholdt, Thomas 

Brandt Pasgaard, Maria Størup, Iulien-Relu Apostu 
Fraværende  

Pernille Bruun Ganzel Jensen, Jeanette Irene Hansen, Julie Toft, Palle Laursen, Jeppe J Moos,  

Astrid Gaudesen 

 
Dato 

27.04.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 24.03.2021 og 

6.4.2021 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria Størup var ordstyrer 

 

 

Referaterne blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Formand: 

Intet nyt. 

 

Elevrådet: 

Elevrådet var ikke repræsenteret. 

 

Ledelse: 

Vi afventer stadig udmelding om, hvorvidt vi skal være tilsynsskole. 

Beslutningen er udsat til medio maj. 

 

Der har været et par fratrædelser. Den ene af stillingerne er allerede besat. I alt 

skal vi ansætte 5 personer. 2 til Strandgade, 2 til kompetencecenteret på 

Damhaven og en barselsvikar. Stillingerne er slået op, og der er samtaler den 

27.5.2021. 

 

Som det ser ud nu, får vi kun 1 børnehaveklasse. Vi får mange elever fra Højen 

og Grejsdal Skole til den kommende 7. årgang.  

 

 

 

 



 

 

 

 

4. Revidering af 

”Politik for sund 

kost” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Retningslinjer for 

mobiltelefoni 

 

 

 

 

 

 

6. Årshjul 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben Steenholdt havde udarbejdet et forslag til ”Sundhedspolitik for Vejle 

Midtbyskole”. Forslaget var tilføjet et afsnit om vigtigheden af søvn. Det blev 

foreslået, at der blev tilføjet, at det blå lys fra skærme, ikke var godt lige inden 

sengetid. 

 

Der ønskes fokus på bevægelse i det kommende skoleår. Afsnittet omkring 

bevægelse revideres. Der er legepatrulje på Afd. Damhaven, men det kan være 

vanskeligt at love, at der arrangeres aktiviteter i alle spisepauser. Dette afsnit 

fjernes. 

 

Der var ganske få ændringer. Torben Steenholdt reviderer og sender nyt forslag 

ud til godkendelse på næste møde. 

 

Efter endelig godkendelse skal politikken synliggøres for forældrene: 

 

 Vises til forældrene på forældremøder. 

 

 Lægges på AULA 

 

 Der laves folder til uddeling. Torben Steenholdt påtog sig opgaven. 

 

 Maria Størup tilbød at lave en video sammen med nogle elever. 

Majbritt Skov Christensen finder nogle elever fra 2. og 5. årgang, der 

kan deltage. Thomas skaffer en mikrofon. Videoen præsenteres på 

mødet den 25.5.2021. 

 

 

Der er kommet en ny bekendtgørelse ” Bekendtgørelse om fremme af god orden 

i folkeskole”. Den giver mulighed for, at skolen inddrager private genstande.  

Det blev foreslået, at man opfordrede forældrene til ikke at kontakte eleverne i 

skoletiden. 

Anne Gulbech laver oplæg til ny retningslinje. Punktet sættes på dagsorden til 

næste møde 

 

 

Punkter til næste møde: 

Sundhedspolitik 

Mobiltelefoni 

Lokal strategi for inkluderende fællesskaber 

Næste års mødedatoer 

Mødet den 16.6.2021 med efterfølgende spisning 

 

Punkt til senere møde: 

Skolens arbejde med UU 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

7. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

8. Eventuelt 

 

 

 

 

Der var ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Der blev udtrykt glæde over, at have eleverne tilbage på skolen. 

 

Næste møde tirsdag den 25.05.2021 kl. 17.30 – 19.30  


